

Photo of Applicant

Tsuen Wan Government Secondary School

**Application for S1 Places
2020-2021**

#Application No.:

DPRO(School Use Only)

(1) Personal Particulars of Applicant

Name in English:	
Name in Chinese:	Sex:
Address:	
Contact No. (Home):	(Parent's Mobile No.):
Name of Primary School:	
Name of Secondary School Allocated:	

(2) Connection with School

Are the applicant's parents alumni of our school? (If yes, please refer to Note 1(iv)(d)) *Yes (Name: _____ Year of Graduation: _____) / No
Does the applicant have any sibling studying in our school? (If yes, please refer to Note 1(iv)(d)) *Yes (Name: _____ Class in 2019-20: _____) / No

(3) Others

Is our school your first choice in S1 Discretionary Places application?	*Yes(Please provide documentary proof) / No
Is our school your first choice in the Central Allocation System?	
Part A (Unrestricted School Choices)	*Yes(Please provide documentary proof) / No
Part B (Restricted School Choices)	* Yes(Please provide documentary proof) / No

The Number obtained when applying S1 discretionary place in our school

* Please delete as appropriate

Note :

1. Submission of Application Form

- (i) Date : 7 July 2020 to 9 July 2020
- (ii) Venue : Reception Counter of Tsuen Wan Government Secondary School
- (iii) Time : 8:30 am – 5:30 pm
- (iv) Please submit the following documents:
 - (a) Completed application form
 - (b) Copies of report cards of P5 and P6
 - (c) Copies of certificates and awards obtained, if applicable
 - (d) Copies of documentary proofs, if applicable, showing that the applicant's parent/sibling attended/is attending the school, e.g. copy of Leaving Certificate or report card(Only the report card of the final examination in P6 and other supplementary document are needed if the applicant has already submitted the above documents in January 2020, i.e. during the application for S1 Discretionary Places.)

2. Depending on the number of vacancy, suitable applicant(s) will be notified by telephone before 12:00nn on 11 July 2020 (Saturday) for interview or registration.

荃灣官立中學

#申請編號

申請人
相片

中一學位申請表

2020-2021

DPRO(學校專用)

(1) 申請人資料

英文姓名:	
中文姓名:	性別:
地址:	
電話(住宅):	(家長手提):
就讀小學名稱:	
被派中學名稱:	

(2) 申請人之父母/兄姊與本校之關係

父母是否本校之舊生? (如是，請參閱「注意事項」第 1(iv)(d)項) *是(姓名: _____ 畢業年份: _____) / 否
是否有兄姊正在本校就讀? (如是，請參閱「注意事項」第 1(iv)(d)項) *是(姓名: _____ 年級(2019-20): _____) / 否

(3) 其他

是否以本校為申請「自行分配學位」的第一志願?	*是(請提交證明文件) / 否
是否以本校為申請「統一派位」的第一志願?	
甲部(不受學校網限制的學校選擇)	*是(請提交證明文件) / 否
乙部(按學校網的學校選擇)	*是(請提交證明文件) / 否

申請本校中一自行分配學位編號

* 請刪去不適用者

注意事項：

1. 遞交申請表格

(i) 日期：2020年7月7日至2020年7月9日

(ii) 地點：本校正門接待處

(iii) 時間：上午八時三十分至下午五時三十分

(iv) 所需文件

(a) 填妥之本校申請表格

(b) 小學五年級及六年級之考試成績表副本

(c) 傑出表現之獎狀或證書副本 (如配備)

(d) 如父母親/兄姊曾經/現時就讀本校，請提交有關證明之影印本，例如離校證書或成績表副本。

(如本年一月曾透過「自行分配學位」機制申請本校中一學位，則只需提交小學六年級期終試之成績表副本及其他先前未備之獎狀影印本。)

2. 如有(剩餘)中一學位，本校將於2020年7月11日(星期六)中午十二時前致電通知合適的申請者進行面試或註冊。